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Voorzitter, 
 
Laat ik beginnen met dit: het wordt in Nederland en ook in Groningen steeds veiliger.                             
Dat is misschien raar om te zeggen in een tijd waar iedereen op zijn of haar eigen                                 
manier geraakt wordt door de gevolgen van de coronacrisis. Maar ik hecht er wel aan                             
dit te benadrukken. Er wordt veel werk verzet binnen het veiligheidsdomein en het is                           
mooi om te lezen dat er zoveel progressie wordt geboekt. 
 
Ik noem bijvoorbeeld evenementen die meestal prima verlopen, een afname in                     
criminaliteit over de hele breedte, er wordt voortgang geboekt in het verbeteren van                         
deurbeleid in onze binnenstad in samenwerking met het meldpunt discriminatie. De                     
coordinatieoverleggen en het feit dat verschillende organisaties elkaar steeds beter                   
weten te vinden is een goede en belangrijke stap. 

Jeugdgroepen 
GroenLinks is blij met de oproep die ook onze burgemeester deed aan het kabinet om                             
met extra geld te komen om te investeren in de dingen die onderliggend zijn aan het                               
gedrag van deze kinderen. Zoals in elke crisis, worden ook nu de meest kwetsbare                           
mensen onevenredig hard getroffen. En we weten al best goed waar het gedrag van                           
deze kinderen vandaan komt: een lastige thuissituatie, problemen op school, zorgen                     
over geld, schulden en het ontbreken van een goed sociaal netwerk. In het                         
veiligheidsprogramma wordt terecht door het college vastgesteld dat onderliggende                 
factoren voor ontstaan problematische jeugdgroepen niet worden weggenomen met                 
een veiligheidsaanpak. Er wordt verwezen naar het brede jeugdbeleid. In dat onderdeel                       
is echter niets daarover specifiek te vinden. Wij horen dan ook graag van het college                             
hoe aan die noodzakelijke brede kijk op jeugdproblematiek vorm en inhoud wordt                       
gegeven. 
 
In 2019 was de verbetering van de aanpak voor mensen met verward gedrag 1 van de                               
doelstellingen. Er is gestart met centrale triage en een persoongerichte aanpak. Dat is                         
een goede en belangrijke stap om mensen de hulp te kunnen bieden die zij nodig                             
hebben. Tegelijkertijd horen we uit verschillende bronnen over mensen die in de war                         
zijn en hulp nodig hebben, maar deze niet krijgen. Dit leidt soms tot schrijnende sitaties                             
die we allemaal kennen uit de krant. 
 
Het lijkt erop dat omwonenden, familieleden of vrienden van mensen die hulp nodig                         
hebben nog vaak het idee hebben dat die roep om hulp nergens landt. Ik wil het college                                 
vragen hierop te reageren en ook aan te geven of ze hierin verbetermogelijkheden ziet. 



 
 

Gebiedsgericht werken/lokale democratie 
Uit het jaarversslag – en ook de jaarverslagen van vorige jaren – komt een wat dubbel                               
beeld naar voren. Enerzijds is duidelijk dat er hard gewerkt wordt om samen met                           
inwoners mooie plannen te maken voor de wijk en die ook uit te voeren. En daar zijn                                 
pareltjes bij, zoals de ontwikkeling van Edanz in de Hoogte en de straatgesprekken van                           
Goeie Buur. Ook de vele initiatieven voor groene speelplaatsen, buurtmoestuinen,                   
boomgaarden en voedselbossen noemen we graag. Het is mooi dat onze gemeente dat                         
faciliteert. Wel is het jammer dat er nu al zeker vier jaar geld overblijft op de post                                 
gebiedsgericht werken. Voor 1 jaar snijdt de ambtelijk verkregen verklaring dat                     
projecten wel eens uitlopen hout, maar jaar op jaar roept dat de vraag op of de                               
uitnodiging naar inwoners om met ideeën te komen wel luidkeels genoeg wordt                       
gedeeld. Of dat er wellicht toch ergens vertraging in de besluitvorming zit die we ons                             
zelf moeten aantrekken. Graag een reactie. 
 
GroenLinks is benieuwd naar de uitkomsten van de evaluatie van de democratische                       
experimenten. Experimenten die wat ons bedoeld zijn om van te leren hoe de                         
zeggenschap van inwoners vergroot kan worden èn kan worden verbonden aan                     
gemeentebrede uitdagingen en opgaven. Want dat is iets anders dat ons opvalt in deze                           
jaarrekening: de verbinding met de opgaven uit het coalitieakkoord is niet altijd goed te                           
leggen.. Graag pleit GroenLinks voor een gesprek in de raad dat gaat over die drie                             
samenhangende onderwerpen: hoe kunnen de opgaven van de gemeente landen in het                       
gebiedsgericht werken en hoe zorgen we daarbij voor maximale invloed en                     
zeggenschap van inwoners. 


